
Thunderbird Biology Syllabus 

Semester 1 2017 
Learning Community norms and Procedures 
The following learning community norms and policies will be in effect to help students make good decisions 

about his/her behavior.  Our goal is to make a positive classroom community atmosphere in which all students 

are given an opportunity to learn.  Along with the student code of conduct the following learning community 

norms will be followed… 

● Be on time.  Be in your seat when the bell rings or you are tardy.  Stay in your seat until the bell rings in 

the end of the class do not wait by the door. 

● Be respectful of self and others. 

● Come prepared.  Pen, pencil, paper, and interactive binder (see supply list) 

● Dress appropriately.  Follow the school dress code. 

● Cell phones should not be seen or heard in the classroom (Please refer to the Edsel Ford High School 

cell phone policy) 

● No cheating.  If you are caught, it will result in a zero for both parties involved. 

● Students must have their planner to leave the classroom. 

● The attendance rules and regulations of EFHS will be followed. 

Interactive Binder 

Each student is required to have a 3-ring, one-inch binder used EXCLUSIVELY FOR BIOLOGY.  This 

interactive binder will house all of their notes, assignments, and handouts in chronological order. This will help 

the students prepare for their assessments and keep them organized. 

Required Supplies  

1. Pencils and/or Pens 

2. 3-Ring Interactive Binder 

3. 3-Hole Loose Leaf Filler Paper 

Recommended Supplies 

1. Highlighters 

2. Colored Pencils/Crayons/Markers 

3. Calculator 

4. Ruler 

5. White Out 

Grading 

Formative assessments will constitute 20% of your grade. 

Summative assessments will constitute 80% of your grade. 

All assessments will be graded on a 4-point scale 

 

 

 

 

 

 

 

 



 المنهج الدراسي لمادة علم الأحياء لطيور الرعد الفصل الأول 

2017 

 :قواعد وإجراءات المجتمع التعليمية 
 

التي سيتم العمل بها من أجل مساعدة الطلاب على اتخاذ القرارات الصائبة حول  التعليمية  إليكم فيما يلي قواعد و إجراءات المجتمع 

إضافة إلى  للتعلم.  التي يحصل فيها جميع الطلاب على فرصة جيدة  إيجابية داخل الصفوف  ة مجتمعية أن هدفنا هو خلق بيئة تعليمي سلوكهم. 

 :يجب اتباع التعليمات التالية  حقوق وواجبات الطلاب  ما تم ذكره بكتيب 

 

  متاخراً/ متأخرة. البقاء جالساً حتى  الطالب/ـة  الحضور على الوقت. أن يكون الطلاب على مقاعدهم عند قرع الجرس ولا سوف يعتبر

 .نهاية الدرس و عدم الوقوف والانتظار قرب الباب

 احترام الذات والآخرين. 

  .(ومجلد التفاعل )انظر قائمة المواد أقلام ، أقلام رصاص ، أوراق  الحضور على أتم الاستعداد للتعلم مستعدا 

 اتبع سياسة المدرسة للزي المدرسي .  ب ارتداء الزي المناس. 

 (عدم استخدام الهواتف المحمولة في الفصول الدراسية )يرجى الرجوع إلى سياسة الهاتف الخليوي إدسل فورد الثانوية 

  .إذا تم ضبط الطلاب يغشون سيتم إعطاء علامة الصفر لكل المتورطين في عملية الغش لا يسمح بالغش. 

  بمغادرة الفصل الدراسي يجب أن يكون مع الطلاب دفتر المخطط الدراسي / الأجندة للسماح لهم. 

 و شروط الحضور لثانوية ادسل فورد  اتباع تعليمات. 

 

 :مجلد التفاعل

هذا المجلد جميع المذكرات  حصرا لعلم الأحياء سيضم ثلاثي الحلقات ، يستخدم " مطلوب من كل طالب إحضار مجلد قياس انش واحد 

لواجباتهم و  والإحالات، والنشرات في الترتيب الزمني التي تم توزيعها و العمل عليها. سوف يساعد هذا المجلد الطلاب على التحضير 

 .والاحتفاظ بها وتنظيمها امتحاناتهم 

 

 ةاللوازم المطلوب

 مو/أو أقلا أقلام رصاص 

 دي الحلقات قياس انش واحمجلد ثلاث

 ةرزم ورقية مثقب 3

 

 الوازم يوصى به

 لأقلام تظلي

 طتلوين / ألوان شمعية/ اقلام تخطي أقلام 

 ةآلة حاسب

 ةمسطر

 ضمصحح أبي

 

 :سلم العلامات 

 %20 و أعمال الطالب  المذكرات 

 %80 الامتحانات 

 .بع نقاطسلم علامات من أر سيتم تصحيح جميع الواجبات والأعمال باستخدام 

 


